
Beste leden van de welzijnsraad,  
 
We hebben uw advies omtrent de organisatie van de zomerscholen van 04/10/2021 goed ontvangen. 
 
Op 05/05/2021 werd hieromtrent reeds advies vanuit de welzijnsraad gegeven. Op basis van het 
negatief advies van de scholen tijdens het scholenoverleg, werd beslist om in 2021 geen zomerschool 
te organiseren.  
 
Naar aanleiding van de eerdere vraag, verrichtte de administratie al voorbereidend werk. Er werd 
destijds ook al heel wat informatie ingewonnen. Daarnaast is de stafmedewerker kansarmoede in 
dienst gekomen, die vanuit haar functie ook advies kan geven omtrent de organisatie van een 
zomerschool.  
 
De afdeling Mens en Maatschappij zal, in samenwerking met de afdeling Vrije Tijd, de beschikbare 
informatie bij elkaar leggen en het organisatorische luik bekijken. We verwachten dat het College van 
Burgemeester en Schepenen eind januari 2022 hieromtrent een beslissing zal kunnen nemen. Hierna 
zal terugkoppeling gegeven worden aan adviesraden en betrokken partners.  
 
Aangezien we u nu geen kant en klaar antwoord kunnen geven, heeft de schepen, mevr. Sumati 
Adriaensen, haar engagement gegeven om u op de hoogte te houden van project zomerschool. 
 

Vriendelijke groeten,  

 

 

 

 

 


